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Dyrektor Generalny LP zdecydował, że w 2008 r. Lasy pozyskają 31,3 mln m sześc. drewna. To o
milion więcej, niż planowały.

Jeśli popyt na drewno będzie taki, jak w ubiegłym roku, na rynku i tak będzie brakować miliona m
sześc.  To  tak,  jak  pisze  Małgorzata  Wnorowska w ?Gazecie  Przemysłu  Drzewnego?,  jakby bez
surowca miało zostać 10 dużych lub 100 małych tartaków.

Przemysł drzewny z coraz większą nadzieją patrzy na polskie lasy prywatne. Teraz pozyskuje się tu
ok. 1,2 mln m sześc. rocznie, a według szacunków możnaby nawet 4 mln.

Rynek w tym roku zasili pohuraganowe drewno świerkowe z Austrii. Leży tam jeszcze  ok. 6 mln m
sześc. wiatrołomów.
Źródło: Małgorzata Wnorowska, ?Gazeta Przeysłu Drzewnego?, 3/2008, drewno.net
FirmyLesne.pl
Komentarze (0)

Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.

http://www.drewno.net/

